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Dlaczego Mistrzowie Polski osób niepełnosprawnych nie są powoływani
na najważniejsze imprezy?

  
Wysłuchałem materiału filmowego jednej ze stacji telewizyjnych.
Pytania same się cisną.
1. Dlaczego wprowadzono limit wiekowy?
2. Dlaczego mimo limitu dla jednych powołuje się innych omijając
takowe?
3. Gdzie realizacja przepisu - na który powołuje się prezes Waldowski -
mówiącego o automatycznym powołaniu na najważniejsze imprezy
Mistrzów Polski?
4. Kto rządzi w PZTS-ie?
Komentarz: wielu rzeczy się nauczyłem pracując w zawodzie trenera
tenisa stołowego w Niemczech. O powołaniach decyduje
dany trener kadry narodowej. 
On potem odpowiada za wyniki przed zarządem związku i jest z nich
rozliczany. 
Skoro jednak jest przepis mówiący o automatycznym powołaniu
na najważniejsze imprezy Mistrzów Polski to trzeba go
bezwzględnie przestrzegać, albo po prostu wymazać z regulaminu
powołań.
W przeciwnym razie dochodzi do samowoli, beznamiętnego łamania
przepisów, a w konsekwencji do chaosu. Koniec końców doprowadza to
do podważania autorytetu samego związku i tak mocno nadwyrężonego
nie wspominając o przedmiotowym traktowaniu ciężko trenujących
zawodników.
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